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országgyűlési képviselő

C?r 4ggyíii s Hivatal.
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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszternek

„Mit eredményez az önkormányzati hivatalok központosítása? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapokban folyamatosan zajlanak egyeztetések az önkormányzati rendsze r
átalakításáról, reformjáról, az új önkormányzati törvényr ő l . A kormány elképzelése szerint, mint
ahogy az általuk elfogadott alapelvekben is szerepel, az önkormányzati hivatalok a kiseb b
településeken megszűnnének és ezek helyett a járási központokban hoznának létre közös
hivatalokat . Elismerve azt, hogy a reformokra szükség van, ki kell emelni azt, hogy a hivatalo k
megszüntetésével a kormány sok embernek problémát okoz majd azzal, hogy helyben nem tudj a
ügyeit intézni, akár 30-40 km-t is kell majd utazni, egy korábban egyszer űen, helyben intézhető ügy
miatt . Emiatt a hivatalok teljes bezárása biztosan nem jelentheti a helyzet megnyugtató megoldását .

Mindezekre tekintettel kérdezem miniszter urat, marad-e a településeken olyan hivatali ügyintéző,
akinél érdemben intézhetik ügyeiket az emberek ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 19 .

Dr. Kolber István
MSZP
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